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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám: 19/2015. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. 
szeptember 9-én 17.00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Faluház Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
  Vollmuth Péter polgármester 
  Kövesdi Anett alpolgármester 
  Szabó Imre alpolgármester 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
   
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTTAK: 
  Lutár Mária jegyző 
  Szántóné Jochmann Judit óvodavezető 
  Somlyó Tibor Strandüzemeltető Kft. ügyvezető 
 
Lakosság részéről 14 fő. 
   
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 5 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom.  
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat a 
szociális célú tűzifa pályázat ponttal kiegészítve fogadja el.  
 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. A tiltott, kirívóan közösségellenes magatartásról szóló 9/2012. (VI.1.) önkormányzati 

rendelet hatályon kívül helyezése  
2. Talajterhelési díjról szóló rendelet elfogadása 
3. Strandüzemeltető Kft. ügyvezetőjének lemondása, új ügyvezető megválasztása 
4. Ügyrendi Bizottság elnökének megválasztása 
5. Javaslat a Napközi Otthonos Óvoda pedagógus létszámkeret növelésére 
6. Szociális célú tűzifa pályázat benyújtása 
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1. A tiltott, kirívóan közösségellenes magatartásról szóló 9/2012. (VI. 1.) önkormányzati 
rendelet hatályon kívül helyezése 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony van valami kiegészíteni valód? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nincs. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van-e a képviselőknek valami kérdése reagálása? 
Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a rendelet hatályon kívül helyezését? 5 igen 
szavazat 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül megalkotta az 
alábbi 
 
13/2015. (IX. 14.) 

r e n d e l e t e t  
 
az egyes tiltott, kirívóan közösségellenes magatartásokról szóló 
9/2012. (VI.1.) önkormányzati rendelet hatályon kívül 
helyezéséről 

 
2. Talajterhelési díjról szóló rendelet elfogadása 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van-e kérdés a testület részéről az 1. napirendi ponttal 
kapcsolatban? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az előterjesztésben az van írva, hogy 10 m3 alatt fogyasztók 
mentesüljenek a talajterhelési díj alól. Azt szeretném megkérdezni, hogy ezek a személyek 
belterületen vannak-e? Mert úgy tudom, hogy lefedettsége a településnek 100 %-os 
belterületen a csatornahálózattal? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A rendelet hatálya csak a község azon területére terjed ki, ahol a 
csatornahálózat ki van építve. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én úgy emlékezem, hogy kötelező volt mindenkinek a 
csatornára rákötni. Írjátok, hogy van, akinek messzire esik a gerincvezeték a domborzati 
viszonyok végett. Nagyon sok ember volt itt, akinek nagyon messzire esett. 9 év eltelt azóta, 
mindenki ráköthetett volna már a csatornára. Én úgy vagyok vele, hogy aki nem kötött rá azt 
nem tartom elfogadhatónak, hogy mentességet kapjon, mert ez alatt az idő alatt már össze 
lehetett volna spórolni azt a kis 100.000 Ft-ot, hogy rákössön. Akik ebben az évben rákötnek, 
vagy most rákötnek, természetesen mentesüljenek attól a díjtól. Vannak olyan személyek, 
emlékeztek rá, hogy kölcsönt is adtunk, hogy rákössön a csatornára. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Akik távolabb esnek azok például a Szent István utcai lakók, akik a 
Gulács felé eső résznek a bal oldalán laknak. Néhány idős emberről van szó, aki egyedül él. 
Azért javasoljuk 10 m3-ben meghatározni a mentességet, mert nemcsak azoknak kell a 
talajterhelési díjat fizetni, akiknek épületük van, hanem azoknak is, akiknek csak kerti csapjuk 
van. Ezért szerepel a javaslatban, hogy 10 m3 fogyasztás alatt mentesülnek a díjfizetés alól. Ez 
a képviselő-testület döntése, ha a képviselő-testület úgy dönt, hogy nem biztosítja, ezt a 10 m3 

kedvezményt akkor ezt kivesszük a rendeletből. Ez egy lehetőség. 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Úgy egyetértenék vele, hogy ott van egy idős személy, de a 
hátterét is ismerni kellene, ő itt maradt a családban viszont meg tudnák oldani, hogy 
megcsinálják. Ez olyan kellemetlen, hogy valakivel kifizettettük a dolgokat a másik rész 
pedig mentességet kap alóla, hogy rákössön. Úgy tudom, hogy a törvény alapján köteles 
rákötni. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Köteles rákötni, és aki nem kötött rá az fizeti ezt az elég magas 
összeget. Azt viszont nem tudjuk kikutatni, hogy kinek milyen a családi háttere van. Most 
jelenleg ezekben a lakásokban, házakban egyedül élő idős emberek laknak. Az ő tulajdonuk, 
ők a díjfizetésre kötelezettek ők használják el ezt a vizet. Mást nem tudunk erre kötelezni, 
csak őket. A későbbiekben, ha a család megörökli ezt az ingatlant, nyilván akkor majd be kell 
kötni a csatornát nekik is. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Köszönöm én ezért nem értek vele egyet mivel mindenkinek 
kötelező rákötni és 9 évük volt nekik, hogy ezt megoldják. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés? Kiegészítésül annyit, hogy amikor a 
csatornatervezés elkezdődött a településen akkor a Szent István utcára volt eredetileg tervezve 
a csatorna. A vasút felőli részeken átemelő szivattyú volt tervezve, durván 115 darab. Elég 
nagy felzúdulás volt a faluban, féltek az átemelő szivattyútól a lakók és ezért újra kellett 
tervezni az egészet. Mivel több háromlakásos ingatlan van, a műszaki megoldás olyan volt, 
hogy a Szent István utca és a vasút között oldották meg, rengeteg szolgalmi joggal, hogy 
gravitációs legyen a rendszer. Ebben sem volt egységes állásfoglalás, mert én már 
belecsúsztam ebbe a dologba azért tudom, mert azért voltak, akik nem tudtak egymás között 
megegyezni. Valójában tényleg van némi eltérés, mert aki a hegy felől lakott annak könnyebb 
volt a helyzete. Akik alul azoknak volt lehetőség összeállni. Ráadásul rengeteg szolgalmi 
jogot kellett megoldani, amiben egy lakó meggátolta ezt a dolgot és ez plusz 40 millió Ft-ba 
került az önkormányzatnak. Gondolom, emlékszel erre a dologra. Ez még plusz terheket rótt 
az önkormányzatra. Sajnos ez a helyzet sem teljesen tökéletes, de ez kimondottan a lakók 
kérésére volt, hogy kikerüljön az átemelő szivattyú és gravitációs rendszer legyen megoldva. 
Még egy információ van. Abban az időben elkezdődött ott, ahol a Gelencsér Jánosék laknak 
egy csatornafejlesztés, kiderült ott is, hogy valamilyen jogi dolgok miatt kiépítették a felső 
vezetéket, de abba kellett hagyni, mert nem volt meg a jogi helyzet és az nincs lefedve. Tehát 
a Gelencsér Jánoséknál, ahol van a Felföldiék birtoka ott sajnos befejezetlen. Az én 
tudomásom szerint belterületi részen ez a dolog van, ami nincs lefedve. Ezt csak azért 
mondtam, hogy kiegészítésül annak, aki nem tudja, Te valószínűleg képben vagy, de a 
képviselők nem biztos, hogy tudják. Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy megszavazza az 
első napirendi pontot. 4 igen szavazat 1 tartózkodás. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett és ellenszavazat nélkül 
megalkotta az alábbi 
 
14/2015. (IX. 24.) 

r e n d e l e t e t  
 
a talajterhelési díjról 
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3. Strandüzemeltető Kft. ügyvezetőjének lemondása, új ügyvezető megválasztása 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Somlyó Tibor úr a Strandüzemeltető Kft. vezetője, 
köszönet neki, hogy elég kemény időszakban bevállalta ezt a feladatot. Többszörös elutasított 
pályázat volt, amiben együtt elég sokat dolgoztak. Végigvitték a pályázatot, többször 
utasították el, többször volt olyan, hogy bíztattak bennünket, hogy tartalék listára helyeztek 
bennünket. A végeredmény, aki volt lent a strandon az láthatja mi történt. Köszönet a 
Tibornak, de augusztus 24-én lemondott az ügyvezetői tisztségről. Mivel a kedvezményezett a 
Strandüzemeltető Kft., új ügyvezetőt kell megválasztanunk, hogy a folyamatosság meglegyen, 
szeptember 24-én jár le a lemondásod. 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető?: Igen, de azt mondtam, hogy ha szükség van még rám, akkor a 
szeptembert még végig csinálom, szeptember 30-ig.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én tegnapelőtt kértem a képviselőket, hogy 
gondolkodjanak, hogy ki lenne alkalmas. Nem főállású, falun belül szeretnénk megoldani, 
nem főállásban. Én a végén tettem egy javaslatot Széllné Péber Szilviára, vártam, hogy majd a 
képviselők is tesznek javaslatot. Ezt én annak veszem, hogy elvileg támogatva van.  
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Én úgy gondolom, hogy ez a 1,5-2 nap kevés volt ahhoz, hogy 
ki az, akit érdekelne ez a munkalehetőség. Hogyha a testület úgy dönt a jövő hétre 
áttehetnénk. Hétvégén, amikor mindenki ráér, megkérdeznénk, hogy ki az, akit érdekelne. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én jövő héten nem leszek egész héten. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nekem kérdésem lenne a jegyzőasszonyhoz. Felvetettem, ha 
az önkormányzat visszaveszi a strand üzemeltetését és jogutódja marad, a jogfolytonosság 
meg lenne. Nem tudom, meg kellene nézni a pályázatba, hogyan van kiírva név szerint csak 
Strandüzemeltető Kft. üzemeltetheti? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Gazdasági társaság, gazdálkodó szerv. Ezt a pályázatot kifejezetten 
gazdálkodó szervezeteknek írták ki. Tehát önkormányzat nem pályázhatott. Hogyha 
megszűnik a Strandüzemeltető Kft. akkor egy másik gazdálkodó szerv veheti át a 
kötelezettséget. Van egy jogutódlás, a 3 éves fenntartási kötelezettség, amit a Kft vállalt, 
amikor pályázott. A látogatóközpontot üzemeltetnie kell 3 évig. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én avval egyetértek az üzemeltetéssel, csak a 
költséghatékonyság végett. Tudva levő, hogy veszteséges az Ökoturisztikai Látogatóközpont. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Mindenképpen veszteséges lesz. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: De az önkormányzat finanszírozza. Tehát, a finanszírozás az 
önkormányzatot terheli nem a következő gazdasági társaságot, vagy ha más az ügyvezető. Én 
azt hivatalosan szeretném látni, hogy nem veheti át az önkormányzat, mert a finanszírozást az 
önkormányzat ugyanúgy vállalja, hogy 3 évig üzemelteti ugyan úgy ahogy a Kft. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Átveheti az önkormányzat, de akkor a pályázati kiírásban szereplő 
kötelezettségeket teljesíteni kell. Tehát elveszti a pályázati pénzeszközt. Átveheti, üzemelteti 
tovább, de a pénzt vissza kell fizetni. Azért kellett létrehozni ezt a gazdasági társaságot, mert 
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erre a pályázatra csak gazdasági társaságok pályázhattak. A fenntartási kötelezettség lejárta 
előtti átadás a pályázat a kijátszása. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ezt értem, én azért kérdeztem rá, hogy ugyanúgy vállaljuk 
jogutódja maradnánk ennek a Kft-nek! 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ez akkor is a kijátszása. Nem egyenlő feltételekkel pályáztak, más 
önkormányzat is megtehette volna, hogy alakít egy gazdasági társaságot, pályázik, megnyeri a 
pályázati pénzt, megszűnteti a társaságot és üzemelteti az önkormányzat. Függetlenül attól, 
hogy ez nyereséges vagy nem nyereséges. Hogyha egyszer gazdálkodó szervnek írták ki ezt a 
pályázatot, akkor annak kell a fenntartási kötelezettség végéig üzemeltetni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Jó köszönöm én azért kérdeztem rá, mert a 
költségcsökkentés végett nem mindegy mennyi pénz marad meg az önkormányzatnak akkor, 
ha ez megoldható lehetne. Hogyha ez így működik, akkor én is egyetértek a Gergővel abban, 
hogy ezt most halasszuk el. 24 óra állt most rendelkezésünkre, arra, hogy nézzünk mi is 
valami után, hogy esetleg ki lehetne alkalmas. Inkább olyan személyt lenne jó megválasztani 
ügyvezetőnek, akinek mondjuk más munkaköre nincs. Igaz, hogy polgármester úr azt mondja, 
hogy társadalmi megbíztatásban is el lehet látni, de a Szilvinek egész napos elfoglaltsága van. 
Mikor ér rá mondjuk foglalkozni a Kft dolgaival? Én inkább azt mondom, hogy halasszuk el, 
szeptember 24 a határidő, addig írta a Tibor, hogy rendelkezésünkre áll, meg még egy hetet ha 
másként nem megy. Én is azt javasolnám, hogy halasszuk egy kicsit és nézzünk körül. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Van-e lehetőség arra, hogy ne csak mi keresgéljünk, 
hanem jelentkezzen az illető ember. Tehát hirdető táblán kirakni vagy a honlapra kirakni záros 
határidőn belül jelentkezőt várunk, aki e feltételekkel irányítaná és vezetné a Kft-t. Ha úgy 
gondolja, hogy megfelel és minimum elvárás a középfokú végzettség illetve az érettségi, egy 
héten belül jelentkezzen.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Egy részletet kiemelek a Tibor leveléből. Sok sikert 
kívánok a falu vezetésének, az Ökoturisztikai Látogatóközpont és strand dolgozóinak és 
leendő utódomnak ahhoz a munkához, melyet a jelenlegi állapot fenntartásához és további 
fejlesztések végrehajtásához szükséges elvégezni. Igény szerint kötelességemnek tartom a 
folyamatban levő ügyek intézését, és az új ügyvezető részére történő átadás előkészítését a 
szükséges időpontig, de legkésőbb a jelen levelem kézhezvételét követő 30 napig. 
Tulajdonképpen két hét múlva lejár, és én ezért nem tartom szerencsésnek, hogy tologatjuk 
ezt a dolgot. Mi van akkor, ha megint nem jutunk dűlőre, és kockáztatunk egy nagyon komoly 
beruházást. Végre odajutott a település, 10 éves harc után, hogy nyertünk, nem akarom a 
dolgokat befolyásolni, de veszélyes mezsgyén járunk. Még a KDRFÜ felügyelete alatt van a 
beruházás, és ennek a jogfolytonosságát jó lenne folytatni. Arra akarom figyelmeztetni a 
képviselőket, hogy ne játszunk a tűzzel.  
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Másfél két napot kaptunk így a keresgélésre. Ha azaz 
ember, aki azt mondja, hogy meggondolja, elvállalja annak is tájékozódni kell, fél nap alatt ő 
sem tudott tájékozódni, hogy egyáltalán alkalmasnak tartja-e magát, hogy egy ilyen posztot 
bevállaljon. Mert szerintem a Strandüzemeltető Kkf-t azok ismerik legjobban, akik ott 
dolgoznak. Tehát mi sem ismerjük annyira. Akár vezető pozíciója van, akár csak úgy 
gondolja, hogy ő ezt be tudná vállalni akkor is tájékozódnia kellene. Mi is lehet, hogy hiába 



 6

gondolkodunk, azaz ember kiesik a látószögünkből, aki ténylegesen tudná csinálni ezt a 
feladatot. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Lehetséges, hogy egy bizonyos időre megpróbálni ezt a 
dolgot? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Határozott időre. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mondjuk három hónapot, és utána visszatérnénk rá. Én 
nagyon félek, hogy belecsúszunk olyan dologba, ami tönkretenné a falut, mert azért 200 
millió Ft-ról van szó. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: És ha szeptember 21-én hétfőn döntenénk erről? Akkor 
még mindig van egy hét, ha bejön valaki és azt mondja, hogy ő megpróbálná. Utána néz a 
dolognak, eldönti, hogy igen mégis tudja, vagy nem tudja csinálni. Szeptember 21-én 
döntenénk és akkor akár határozatlan időre is fel tudjuk venni. A Tibor azt felajánlotta, hogy 
szeptember végéig segít. 
  
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Nyilván elhiszi nekem mindenki, hogy objektíven fogalmazok, 
ha a fogalmazok, nekem nyilván az az érdekem, hogy minél előbb megtalálja a képviselő-
testület az alkalmas ügyvezetőt. Ahhoz is komoly érdekem fűződik, mint tördemici lakos és 
három évig ezt a munkát végző ember, hogy olyan valaki csinálja, aki eredményesen a 
jelenlegi szinten legalább vagy még jobban ahogy én tettem ezt. A cégbírósági bejegyzés 
határozza meg, hogy a Kft. képviselete hogyan valósul meg. A cégbírósági bejegyzésnek van 
egy határideje. Az ügyvédi intézkedésnek is lehet 30 napos határideje, a cégbírósági gyakorlat 
is egy-két hetet igénybe vesz. Az a félő, hogy ha később kerül sor az ügyvezető posztjának 
betöltésére, akkor nem lesz idő szeptember végéig. Ez azzal jár, hogy a jelenlegi ügyvezető 
már nem funkcionál, nem dolgozik, az új ügyvezető még nem dolgozik és nincsen aláíró. 
Nem tudunk költségszámlákat kifizetni, nincsen aki utaljon, nem tudunk béreket kifizetni, 
nem tudunk szerződéseket kötni, megállapodásokat létrehozni. Ez a probléma. A régi 
gazdasági társaságokról szóló törvény szerint mind addig, amíg a Kft. vezetésébe a cégbíróság 
jóváhagyása alapján nem történt módosítás az ott bejegyzett ügyvezető jogosultsága és 
kötelessége ezeknek a feladatoknak az ellátása. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése még? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én nem foglalkoztam soha gazdasági társaságokkal, 
nincsen olyan, hogy ha nincs a vezető, akkor van egy helyettese, aki foglalkozik ezekkel az 
ügyekkel? Én csak kérdezek. Én csak közalkalmazott voltam nem vagyok gazdasági 
társaságnak sem vezetője sem alkalmazottja, de jelen pillanatban nem gondoljuk azt itt 
egypáran, hogy a Szilvi megfelelő ember lenne hirtelenjében. Lehet, hogy 23-án illetve 25-én 
az önkormányzat megkapta ezt a levelet, de hozzánk később érkezett ki. Mi nem tudtunk ilyen 
gyorsan keresni alkalmas embert, ezért javasoltuk azt, hogy legyen meghirdetve. Mert 
elsődleges célunk azt volt, hogy a Strandüzemeltető Kft. esetében is, hogy olyan embernek 
adjunk munkát, helyi embernek, akinek nincsen munkája. Most jelen pillanatban egy olyan 
vezetőt szeretnénk, aki lehet, hogy munkanélküli vagy lehet, hogy nyugdíjas. Ettől 
függetlenül lehet másodállású, de elsősorban mi ezt szeretnénk megvizsgálni. Ezt beszéltük 
hétfőn, hogy ezzel mi nem vitatkozunk. Azért kérdeztem meg, hogy pl.: ilyen nem létezik, 
hogy történhet akár egy baleset, és akkor hiába van az illető bejegyezve a dolgozók nem 
kapnak fizetést és akkor senki sem intézkedhet. 
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SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Nem tudom, hogy rendkívüli esetekben mi a teendő, ide jogász 
kellene, ő biztosan tudja. Jelenleg a Strandüzemeltető Kft-t egyetlen ember látja el 
képviselettel ez az ügyvezető más nincs. Én a Széllné Péber Szilvia jelöléséhez abszolút nem 
akarok hozzászólni, mert egyrészt nem az én tisztem, semmi közöm hozzá. Én tiszteletben 
tartom a testület döntését, köteles vagyok elfogadni. Egyébként emberileg teljesen 
szimpatikusnak találom őt is, alaposabban meg nem ismerem. Végiggondoltam, ha én 
neveznék ki ügyvezető feladatokkal valakit, akkor milyen szempontokat mérlegelnék. Ezt 
nem akarom elmondani, mert okoskodásnak tűnne, de ha valaki kíváncsi rá, akkor szívesen 
megosztom. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én nem gondolnám, hogy okoskodásnak tűnne, mert mi 
is azt gondoltuk végig, hogy valakinek a pénzügyekhez is kellene értenie, valakinek a humán 
erőforráshoz kellene értenie, tehát ez mégis egy Kft. üzemeltetése, működtetése. Dolgozók 
tartoznak alá, pénzzel bánik, tehát én sem mondanám hirtelen, hogy ezt az embert szeretném 
oda. Lehet, hogy akit megkérdezünk, azt mondja, hogy szívesen bevállalja, de ha megtudja, 
hogy mi van mögötte, akkor azt mondja, hogy köszöni szépen nem kér belőle mert 
alkalmatlannak tartja magát. Azt mi is elolvastuk, hogy nincsen hozzákötve semmilyen 
végzettséghez. Bárki megcsinálhatja, de abban mindannyian megegyezhetünk, hogy aki nem 
ért a pénzügyekhez, vagy nem ért az emberek kezeléséhez az nem olyan színvonalon fogja 
működtetni, ahogy Ön otthagyta vagy otthagyja. 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: A feladat nem olyan egyszerű, mint amilyennek kívülről 
látszik. Biztosan van a faluban is olyan ember, aki erre képes, el tudja látni, a környéken pedig 
több tíz. A képviselő-testület, a polgármester úr illetve a jegyzőnő is jobban belelát, mert azért 
szorosabb a kapcsolattartás. A munkatársaim is nagyjából látják, de önök nem látják 
aprólékosan részletesen, hogy mi a feladat, tehát több mint aminek látszik. Végül is a 
felmondásom oka is ez, semmi különleges nincs benne. Nyilván minden ember, amikor ilyen 
döntést meghoz, akkor több tényezőt mérlegel. Nekem elsősorban az volt a problémám, hogy 
igyekeztem mindenféle követelménynek megfelelni és ez már súlyosan veszélyeztette a 
magánéletemet. Erről szól a történet. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Akkor nem olyan egyszerű a dolog. 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Nem kell túlbonyolítani, de legalább ismerni kell, hogy mik a 
szempontok. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én változatlanul azt javasolnám, hogy tegyünk pontot a 
végére azzal, hogy 3 hónapos próbafutamra próbáljuk meg, és utána majd visszatérünk erre a 
dologra. Legyen meg a folyamatossága ennek a dolognak. 
 
PAPP JENŐNÉ lakó: Nem tudom tudomásuk van-e arról, hogy a hévízi kórház B osztályán 
főnővér volt még 2015 januárjában Széllné Péber Szilvia. Én akkor voltam a kórházban én 
onnan tudom. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Most is az. Nem főállásban lenne, nem főállású 
ügyvezetőt akarunk, hanem olyant, aki kapcsolattartó a KDRFÜ között, kapcsolattartó az 
önkormányzattal illetve kapcsolattartó a látogatóközponttal. A látogatóközpontnak van egy 
vezetője. A munka nehezén túl vagyunk, merem mondani, hogy a Somlyó Tiborral a nehezén 
túl van. az idei nyár bebizonyította. Folyamatában kellene ezt meghosszabbítani, ismerve a 
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Tibort ha bármi olyan dolog van, információval el tudja látni az új ügyvezetőt, ha valami gond 
van mivel helybeliről van szó. 
  
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Annyi adalékot azért had mondjak hozzá, hogy valóban már 
kevesebb a feladat, de többnek látszik. Lehet, hogy én nem vagyok a kifejezetten gyors 
gyerek, de átlagosan napi a 6-12-14 órát foglalkoztam a Kft-vel, ez változó volt. Volt, amikor 
8 óra körül nekiálltam és éjjel 2 óra 15-ig tettem a dolgomat. Legkevesebb volt a 
látogatóközpontban tartózkodás vagy a strand területén való tartózkodás. A kapcsolattartások 
a különböző szerződések, megállapodások utalások, azokat is magam csináltam. Ezek 
időigényesek, ha az ember precízen pontosan akarja csinálni, hogy ne legyen támadható és 
működjön a dolog, ehhez idő kell. Azt, hogy ezt valaki mellékfoglalkozásban csinálja, munka 
mellett vannak fenntartásaim, de elképzelhető. Van, aki gyorsabb és képes rá, nem tudom. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ez való igaz, de nem kell elfelejteni, hogy a Somlyó 
Tibor egy próbaesztendőt csinált végig. Most azért lecsengőben van az áradat. A 
látogatóközpontba is lényegesen kevesebben jönnek már, a strandolás egy-két nap kivételével 
már,  de ez sem fizetős lesz. Tulajdonképpen lesz egy pár olyan időszak, amikor csillapodott a 
helyzet most Lábdihegyen. Itt 300-1100 főig voltak látogatók és ez valóban hatalmas nagy 
teher volt. Viszont most ezzel kevesebb a dolog. Ez segíti, hogy az utódod hónapok alatt 
valamilyen szinten átvegye ezt a ritmust és a következőben már összedolgozva a 
munkatársakkal egy jól előkészített csapat legyen. Kinek van kérdése? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nekem javaslatom annyi, hogy ezt a két hetet akkor várjuk 
ki. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én nem javasolnám, ne toljuk az időt. Én azt 
javasolnám, hogy 3 hónap próbaidőre próbáljuk meg a Széllné Péber Szilviát. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Így nem lehet polgármester úr. Három hónap múlva meg 
újból? Akkor megint menni kell a cégbírósághoz bejelenteni. 
 
BOGNÁR ANDREA főtanácsos: Átmeneti jelleggel, amíg talál a testület egy olyan embert, 
ha meg akarja hirdetni az állást december 31-ig, hogy az évet zárjuk le, hogy ne legyen 
fennakadás addig megbízni. És akkor addig lehet keresni esetleg olyan embert akár pályázat 
útján akár… 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én is ezt mondtam. 
 
BOGNÁR ANDREA főtanácsos: Addig a Szilvi is el tudja dönteni, hogy akarja-e csinálni, 
meg tudja-e. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ezért mondta ezt a 3 hónapos dolgot. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Ha kb. másfél hét múlva nem találunk alkalmas embert akkor 
van egy emberünk már. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: De kilógunk az időből, Gergő nem érti meg. Mert a 
Tibornak szeptember 24-én lejár a felmondási ideje. 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az alatt az időbe beleférünk akkor. Most azt mondjuk, hogy 
a Szilvit vegyük ide decemberig, cégbírósági eljárást meg kell kezdeni. Új ügyvezető van, azt 
mondjuk, hogy nem jó akkor megint neki kell kezdeni! Kinevetnek bennünket, ha 
folyamatosan ezzel játszunk a cégbíróságon bejelentünk meg kijelentünk. 
 
BOGNÁR ANDREA főtanácsos: Vagy ha nem vállalja senki mondjuk? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A Tibor azt mondta, hogy szeptember 25-ig viszi a céget. 
Azt mondta utána a Tibor, hogy plusz még viszi egy hetet, ha kell szeptember 30-ig ha az ég 
szakad is. Ha a Tibor azt mondja, hogy letelik a teljes mandátum és mi bejelentjük a 
cégbíróságon szeptember 23-án vagy 24-én, hogy új ügyvezető lesz a folyamat elindult. Egy 
nap alatt megcsinálja a cégbíróság az átvezetést. Most már nem úgy működik, hogy 
hónapokig megy a dolog. 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: A próbaidős dologgal kapcsolatosan természetesen meg lehet 
csinálni, de az ügyvezető személyének a változása nagyon sok helyen módosítást kell, hogy 
eredményezzen. Nem csak a cégbíróságnál, hanem a támogatási szerződés esetében a 
KDRFÜ-nél. A Balatoni Fejlesztési Tanácsnál aztán a pénzintézetnél, azoknál a 
szolgáltatóknál, ahol a szerződésben a kapcsolat meg van jelölve. Ha nincs megjelölve ott 
mindegy, hogy ki írta alá addig, amíg fel nem mondják addig az érvényes. Jelenleg úgy 6-8 
helyen kell módosítani. Ezt kell megfontolni, hogy elmegy a három hónap és majd eldől, ezt 
újra végig kell játszani. Technikailag megoldható, csak ez is idő. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Most akkor hol tartunk? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Most tulajdonképpen az időn is vitatkozunk. Mennyi idő 
alatt fordul meg ez az egész. Szeptember 21-én hétfőn összeülünk, és addigra azt mondjuk, 
hogy van több javaslat is, és eldöntjük, akkor szeptember 22-én neki lehet állni és átvezetni. 
Szeptember 22-től gyakorlatilag szeptember 30-ig megfordul-e ez az ügy. Természetesen mi 
azt sem szeretnénk, hogy fizetést ne kapjanak a dolgozók, mert az ügyvezetőnek kell ezt is 
elindítania meg aláírnia. Ezt sem szeretnénk. Az alatt a 9 nap alatt megfordul-e az, hogy a 
cégbírósághoz is be kell jegyeztetni, a pénzintézetnél is…. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tűzzel játszunk. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A cégbírósághoz az okiratot ügyvédnek kell elkészíteni. Nem maga 
a bejegyzés a hosszú, hanem ennek az előkészítése. Mindennek van átfutási ideje. 
  
ILLÉS MARGIT lakó: Had kérdezzem meg, hogy ha azaz ember sem válik be, akkor megint 
húzódik két-három hetet? 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Nem, mi azt mondjuk, hogy szeptember 21-én döntést hozunk, 
és hogy ha a Péber Szilvi mellett döntünk, akkor a Péber Szilvi mellett döntünk. Jelen 
pillanatban egyetlen ember van, akit a polgármester úr javasolt. Nekünk elmondta, hogy még 
egy embert kérdezett meg. Nekünk arra volt lehetőségünk ez alatt az egy nap alatt, mi is 
próbáltuk végig gondolni, hogy ki legyen. El tudom mondani, hogy ez is vicces, hogy másnap 
reggel ébredtem úgy, hogy még őket lehet, hogy végig kellene gondolni és megkérdezni. Nem 
volt időm felhívni őket. Azt sem tudtam mondani a polgármester úrnak, hogy az illető két 
embert hívja fel és egyeztessen velük, hogy jó-e a javaslat vagy sem. Annyira szűkös volt ez 
az egy nap, hogy… Én nem tudom azt mondani, hogy a Szilvit teljes egészében támogatom. 
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Nem vetettem el a Szilvit, most nem tudom támogatni a mai napon. Lenne még lehetőség 
arra, hogy x y itt legyen, és azt mondja, hogy ő is úgy gondolja. És azt mondjuk, hogy 
polgármester úr is őt javasolja, de meg van hozzá az, hogy lehetőséget kap vele, munkahelyet. 
Tényleg nagyobb szüksége van a pénzre, vagy nem tudom. Szeretnénk egy kicsit válogatni, 
nem azonnal eldönteni. Nem kérdőjelezzük meg a polgármester úr a hozzáértését, hogy tudja, 
hogy kit választott vagy kit javasol, mi nem ezt. Gyakorlatilag azok az emberek, akiket mi 
szeretnénk megkérdezni vagy megkérdeztünk nem tudtak azonnal válaszolni. Én sem tudtam 
információt nyújtani csak annyit, hogy gondolkozzon el rajta. Itt maximum a Tibort tudnánk 
megkérdezni vagy a polgármester urat vagy a jegyzőasszonyt. Ezért javasoltuk azt mivel én 
sem ismerek minden tördemici embert, aki lehet, hogy pont Lábdiban lakik vagy Tördemicen 
és neki van tapasztalata, de én nem tudok róla ilyen információkat. Viszont ha meglátja ezt a 
hirdetést, akkor lehet, hogy jelentkezik és kiderül róla, hogy alkalmasabb lenne, vagy 
nagyobb tapasztalata van. Szilvi esetében sem tudjuk, hogy ő is vezetett Kft-t? Ezt sem 
tudjuk. Igazából csak egy név van bedobva számunkra. Azt is nézzük, hogy gazdálkodni kell, 
javaslatokat adni.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mi van akkor, ha úgy járunk, mint az alpolgármester 
választással, hogy 9 hónapon keresztül toltuk magunk előtt a problémát. Azt gondolom, hogy 
ennyi bizalom lehetett volna, a negyedik ciklust csinálom, hogy az akit én támogatok 
megszavazza a testület. Akkor nem jutottunk volna el a bírósági szakaszig ebbe az ügybe. 
Úgy gondolom, hogy benne van a pakliban, hogy ha a Szilvi meghallja ezeket a dolgokat, és 
azt mondja, hogy nem vállalom, és nem találunk valakit? Tehát a tűzzel játszunk Anett. Most 
Gergő világosan mondja el, hogy miért nem jó a Szilvi. Ezt mondja el, tisztán világosan 
érthetően. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Polgármester Úr alpolgármester választásnál is miért mindig 
tőlem kérdezte ezt, mert én vagyok biztos a legfiatalabb. De azért mert eleve elvesszük a 
lehetőséget egy csomó ember elől ezt megbeszéltük, akinek lehet, hogy nincs is munkahelye. 
Huszonötödike körül már ott volt a papír és mi pénteken kaptuk meg ezt, és így hogy 
döntsünk, hogy egy napunk volt rá? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Bocsánat tegnapelőtt találkoztunk, két nap alatt igazán 
lehetett volna valamilyen módon reagálni. Változatlanul azt mondom, hogy nagyon veszélyes 
játékot játszunk. Tényleg odajutott a település, hogy nyert egy 200 millió Ft-os pályázatot, és 
most ezt kockáztatjuk. Bent van a pakliban az, hogy a Szilvi azt mondja, hogy nem vállalom, 
nem találunk, és akkor mi van? A Tibor meg azt mondja, hogy megköszönte az egész dolgot. 
Én azt kértem, hogy próbáljuk meg, hogy 3 hónapra. A Horváth Zolival tárgyaltam először ez 
ügyben egyébként. Itt mindenféle fals információk voltak, hogy kivel tárgyaltam. Én a 
Horváth Zolival tárgyaltam a vasúton dolgozik, másodállásban vagy valamilyen módon 
vállalja a dolgot. A végén abbamaradt a dolog. A következő lépés ez volt. Ezt elmondtam 
múltkor világosan. Azt kockáztatjuk megint, hogy az elnyert pénzzel gondok lehetnek. Ezért 
kértem én a testületet, hogy támogassa ezt a dolgot. Három hónap múlva visszatérünk rá, 
majd a Szilvi is nyilatkozik, mi is nyilatkozunk. Addig átveszi az ügyet, vagy keresünk 
másikat ez lett volna a kérésem. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Szerintem a Szilvi attól nem fog eltántorodni, hiszen nem 
megbántani akarjuk, meg nem mondtuk, hogy nem alkalmas, nézzünk végig mindenkit, és ha 
hétfőn nem lesz más akkor úgyis ő marad. De így nem lehet dönteni egy nap alatt. 
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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Azt gondolom, hogy Gergő nem értett meg. Mi van 
akkor, ha a Szilvi meghallja és azt mondja hétfőre, hogy köszönöm, nem kérek ebből. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Polgármester úr miért mondja ezt? Hát mi nem megbántjuk. 
 
CSEH SÁNDORNÉ lakó: Ha ló nincs a szamár is jó alapon. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Nekem meg az a véleményem, hogy a polgármester úr már rég 
tudta, hogy a Szilvi alkalmas lenne, de felhívott minket telefonon, hogy őt ajánlaná? Ugyan ez 
volt alpolgármester választásnál is. Nem ültünk le előtte megbeszélni, hanem ott helyben 
tudtuk meg, hogy kit ajánl a polgármester úr. 
 
ILLÉS MARGIT lakó: És ti megmeritek mondani, hogy kit akartok? 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Margit néni szeretnénk végignézni mindenkit. Tegyük fel 
szavazásra, mert felesleges erről veszekedni úgy is kiderül, hogy mit döntünk. 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Azért két napnál több volt, mert az anyag előbb kiment 
mindenkihez. Abba benne volt, hogy másik ügyvezetőt kell keresni. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Az nem volt rajta, hogy a polgármester úr szeretné őt ajánlani.  
 
SZABÓ IMRE képviselő: Hát az nem volt benne, az volt benne, hogy új ügyvezetőt kell 
választani, mert a régi ügyvezető lemondott ettől meg ettől a naptól kezdve. Az anyagban az 
benne volt. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Itt van 23-a legyen rá két nap 25-e, pénteken kaptuk meg. Most 
ezt nem támadásnak akarom mondani. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: De könyörgöm, lett volna idő már gondolkodni ezen. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Szerintem ne vitatkozzunk, tegyük fel szavazásra aztán lesz, 
ami lesz. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Azért ne így döntsük el, hogy lesz, ami lesz. 200 millió 
Ft-ról van szó. Én azt kértem a testülettől, hogy ne játszunk a tűzzel. Három hónapos 
próbaidővel, hogy meglegyen a folyamatossága és akkor visszatérünk erre a dologra. Tibor, 
mit kértem először, amikor felmondtál, hogy mit csináljál? 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Hogy csináljam tovább. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: December végéig, ezt kértem tőle. De azt monda, hogy 
nem. És ettől kezdve gyorsultak fel így a dolgok. Én sem tudok mást mondani, viszont ha 
most nem döntünk, akkor veszélyessé válhat ez a helyzet, ezt merem mondani, de ez a testület 
felelőssége. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ne hárítsd mindig ránk a felelősséget polgármester úr! Egy 
hét nem olyan nagy időintervallum, hogy nem lehet elodázni egy hetet. Óvodavezetőt egy 
évig odáztuk, mégis működött az is. Tibor mondta, hogy szeptember végéig még vállalja 
addig csinálja a dolgot legvégső esetben, de 25-e a határidő. Egy hetet még várunk 
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megpróbálunk más embereket is megkérdezni, és akkor leülünk és döntünk, hogy ki legyen az 
ügyvezetője a Kft-nek. Egy hét csúszás biztosan nem teszi tönkre a 200 millió Ft-unkat. 
Addig működik a Kft. az ügyvezetővel együtt. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Azt nem tudjuk. Jó, nem tudom tovább tolni ezt a dolgot, 
mit csináljunk levegyük a napirendről? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Le kell venni a napirendről és meg kell határozni, hogy mikor ül 
újra össze a testület. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Sajnálom ezt, mert ez vészhelyzetet fog előidézni ez a 
dolog. 
 
PAPP JENŐNÉ lakó: Szeretném megkérdezni, hogy mikor kapta meg a képviselő-testület a 
Tibor a levelét? 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Pénteki napon. 
 
PAPP JENŐNÉ lakó: Most pénteken, ő felmondott augusztus hányadikán? 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvető: Augusztus 24-én adtam postára 25-én érkezett meg az 
önkormányzathoz. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Szeptember 4-én kapták meg a képviselők. 
 
PAPP JENŐNÉ lakó: Szeptember 4-én kapták meg a képviselők? Ma van szeptember 9. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Azt hozzáteszem nincs benne, hogy keressünk ügyvezetőt. 
Csak annyi van, hogy határozati javaslatba kipontozva. Hétfőn este mondtad polgármester úr, 
hogy nézzünk utána, hogy tudunk-e valakit. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: De benne volt a pakliba már. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Polgármester úr azt hittük, hogy te idejössz több névvel, 
mint ahogy egy pályázatot beszoktak adni… 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Elmondtam, hogy a Horváth Zolival tárgyaltam és utána 
pedig a Péber Szilvivel. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Választási lehetőség akkor 1-ből 1. Nem? Akkor mondtad, 
hogy nézzünk utána mi is. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ki szavaz igennel, hogy levegyük a napirendről a 3-as 
napirendi pontot? 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal tartózkodás nélkül és 2 ellenszavazattal meghozza az 
alábbi 
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116/2015. (IX.09.) Kt 
H a t á r o z a t o t 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Strandüzemeltető Kft. ügyvezetőjének lemondása, új 
ügyvezető megválasztása  előterjesztést a napirendről leveszi. 

  
 
4. Ügyrendi Bizottság elnökének megválasztása  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kövesdi Anettet, aki az Ügyrendi Bizottság elnöke volt 
alpolgármesterré választotta a képviselő-testület ezért nem lehet a bizottság elnöke, illetve 
tagja. Tisztségéről lemondott, új elnököt kell és egy új tagot kell választanunk. Javaslatom, 
hogy az Ügyrendi Bizottság elnökének Kövesdi Sándort, a bizottság új tagjának ifj. Bódis 
Ferencné Szebegyinszki Szilviát válassza meg a képviselő-testület. Van-e kérdés? 
Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy elfogadja az Ügyrendi Bizottság elnökére illetve az új 
tag személyére tett javaslatot? 5 igen szavazat 

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi  
 
117/2015. (IX.09.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
az Ügyrendi Bizottság elnökének Kövesdi Sándor képviselőt, 
tagnak pedig Ijf. Bódis Ferencné Szebegyinszki Szilviát 
választja meg. 

 
5. Javaslat a Napközi Otthonos Óvoda pedagógus létszámkeret növelésére 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kérdezet az óvodavezetőt, van még kiegészítése? 
  
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Pár gondolattal szeretném még kiegészíteni 
a leírtakat. Szeretném alátámasztani, hogy a félállású fejlesztő pedagógus valós hiányt pótolna 
az óvodánkban. A tavalyi nevelési évben 4 kisgyerek kapott olyan szakvéleményt a nevelési 
tanácsadóban, hogy fejlesztésre javasolt, viszont mindegyiket kapacitás hiányára hivatkozva 
elutasították. Nagyon döcögősen meg a nevelési tanácsadóban a fejlesztés, nem igazán 
működik. Végül aztán idén tavasszal egy kisgyereket beosztottak fejlesztő foglalkozásokra, 
szinte egy-két hónapot tudott részt venni, mert jött a nevelési év vége. Tehát ez nagyon nagy 
hiányosság. Szeptemberben 6 kisgyerek felmérését kértük, látjuk, ki tudjuk szűrni, hogy már 
kiscsoportos korukban szükségük lenne fejlesztésre, de a tanácsadó kiscsoportosokkal nem is 
foglalkozik. Nagy szükség lenne rá, hogy ott legyen helyben nekünk. Kiscsoportos, 
középsőcsoportos korában szépen tudna velük folyamatosan foglalkozni, szépen felkészíteni 
az iskolai évekre. Nem lenne kapacitás hiánya miatt elutasítva kisgyerek. Úgy gondolom, 
hogy ez a szakmai színvonalunkat csak emelné méghozzá nagymértékben. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Hány gyerek van most az óvodában? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Jelenleg 24 a beírt. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: És mennyi lesz két hónap múlva? 
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SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Igen, lesz, aki elmegy, a Bécsben élő 
ikergyerekek. Őket azért vettem fel hivatalosan is, mert több mint egy fél évet itt töltöttek 
nálunk. Úgy gondoltam, hogy a fél évért már érdemes őket hivatalosan is fogadni, de sajnos el 
fognak menni. Nagyon rövid átmeneti időszak lesz, amikor nem lesz 25 fő a létszámunk. 
Mindig igyekszünk a már 2,5 éveseket felvenni, és úgy látom, hogy örülnek neki a szülők és 
ki is használják az alkalmat, hogy hozhatják 2,5 évesen a gyerekeket. Leírtam a kérelmemben 
hogyan fog alakulni várhatóan havonként a létszám, nevelési év közepe vége táján 25-26 
gyerek lesz. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mennyi az átlaglétszám az óvodában? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Az átlaglétszám mindig 20 fölött volt, 
folyamatosan 20 fő fölött volt az átlaglétszámunk. Az mindig meg volt. Tényleg rendesen 
hozzák őket az óvodába nem nagy a hiányzás. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Hány fővel látják el ezt a feladatot? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Felnőttek? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Igen. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Ketten vagyunk óvónők, a dajkánk illetve 4 
vagy nem is tudom, hogy hány órában….. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ezt nem mondta komolyan ugye? Nem tudja, hány 
órában? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Horváth Istvánnét szeretném mondani, 
igazából egész pontosan nem tudom, hogy hány órában jön hozzánk. 11 óra körül szokott 
megjönni és 13.30-14.00 óráig van ott, amíg elmosogat és elvégzi ott a takarítást. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ön a vezetője az intézménynek, Önnek ezt tudni kellene! 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Hát igen, mert először úgy volt, hogy 6 
órában jöhet aztán mégsem. Mégsem jó neki a 6 óra, mert aztán, mint kiderült a hivatalban 
még esetleg levélkihordás is van. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Két órát van nem? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Hát ennyien vagyunk jelenleg. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: 2013-ban ugyanez a kérelem volt bent, most 2,5 az 
önökre jutó szakpedagógus, ha jól mondom. A kolléganőjének is most már lejár gyakorlati 
idő, ugye? Ezzel növekedik az óraszáma, ez, ahogy érdeklődtem egy-két óvodában hasonló 
képen működők. Nem ekkora létszámmal látják el ezeket az óvodákat. Múltkor is elmondtam, 
két éve is. Nyáron besegítünk, amikor kell, meg ha kell a szabadságoltatás miatt és ez elég 
nagy terhet ró az önkormányzatra. Én nem tudom elképzelni, hogy ezt nem tudják megoldani. 
Ha kellett speciális szakember, akkor is partnerek voltunk, de ebben partnerek leszünk 
mindig. Azt, hogy állandóra pluszban felvenni egy személyt, én ezt személy szerint nem 
tudom támogatni. 
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SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Tényleg nagyon jó, hogy támogatja az 
önkormányzat, hogyha ilyen speciális igényeink vannak, ee szinte két legyet ütnénk egy 
csapásra, ha felvehetnénk ezt a félállású fejlesztő pedagógust. Jelenleg szinte táppénzre nem 
tudunk elmenni, nem tudjuk ütemezni az nem egy tervezett dolog, váratlanul jön. Lehetetlen 
ilyenkor embert találni. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Táppénzre nem kell elmenni, az orvos mondja meg 
úgyhogy…….. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Nem is akarunk, de azzal már ez is 
megoldódna, illetve nyaranta nem kellene külön foglalkozni a helyettesítéssel. A 
színvonalunkon fantasztikusan tudna segíteni. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Nekem egy kérdésem lenne a Bognár Andreához és az 
óvodavezetőhöz. Érdeklődtem és nem vagyok tisztában vele. A foglalkozási időre ad meg a 
köznevelési törvény egy idő keretet, ami 61 óra testneveléssel együtt. Kérdeztem 
óvodavezetőket, de nem tudtak tökéletes választ adni. Ez a 61 óra ez azt jelenti, hogy … A 
köznevelési törvény ad meg egy időkeretet, hogy 61 óra testnevelés órával együtt az óvoda 
részére. Ez mennyiben van összekapcsolva az óvoda nyitva tartásával. 
 
BOGNÁR ANDREA főtanácsos: Nem tudom, hogy mi ez a 61 óra, mert én még ilyennel nem 
találkoztam, a köznevelési törvény szerint az óvónő heti munkaideje 40 óra, ebből kötött 
munkaidő 32 óra, a fennmaradó részből - heti 8 órából - maximum 4 órát a gyermekekkel való 
közvetlen, a teljes óvodai életet magában foglaló foglalkozásra kell fordítani. Gyakorlatilag 6 órát 
kell eltölteni a csoportban. Az órakedvezmény vezetőként talán járna, de egy csoportos 
óvodában ez nem nagyon megoldható. 10 óra kell, hogy legyen a nyitva tartási idő és a 10 
órából két 6 órásunk van és meg van a két óra átfedési idő. A 10 órás nyitva tartási időt két 
óvodapedagógus munkaideje kitölti. Nem kell felügyelet nélkül lenni a gyerekeknek. Az, 
hogy a gyakornoknak órakedvezmény jár, ez megint egy helyi specialitás, neki ott kell lenni. 
Oktatás-neveléssel nem foglalkozhat. Én mondtam az óvodavezetőnek, hogy az ő 
munkaidejét úgy kellene szervezni, hogy állandó délutános, mert nevelési oktatási időben nem 
lehet annyit a gyerekekkel. A gyerekekkel töltendő munkaidő 6 óra. Csak az oktatással-
neveléssel töltött idő, ami a foglalkozásokat jelenti, abban van órakedvezménye a 
gyakornoknak. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Az óvoda hivatalos nyitva tartása illetőleg a két 
pedagógusnak…..32 óra amit kötelezően benn kell töltenie. Az, hogy az óvodavezető esetében 
mennyi, általában 32, de vezetők esetében ezt a 4 órát is azért odarakják lesz 36 óra is. Ugye 
nem foglalkozhat a gyerekkel. 
 
BOGNÁR ANDREA főtanácsos: Az csoporton kívüli az a 4 óra. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Amikor először volt testületi ülés vagy talán a második 
alkalommal, azzal szembesültünk, hogy az óvodavezető esetében hiányosságokat tártak fel. 
Nem lehet, hogy ez oda vezethető vissza, hogy gyakorlatilag egész nap bent van a 
gyerekeknél? 
 
BOGNÁR ANDREA főtanácsos: Neki a 6 órát akkor is bent kell tölteni a gyerekeknél, 
hogyha adminisztratív feladata van, mert neki 8 óra a munkaideje.  A munkaidő akkor is 8 óra, 
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40 óra a heti munkaideje. Azt a 2 órát, amit a csoporton kívül tölt azt a napi két órát 
használhatja föl nyilván a szülőértekezletekre, bármilyen más olyan elfoglaltságra, amit 
szervez és az adminisztrációra. Az egy héten 10 óra. Azért egy héten 10 óra egy egycsoportos 
óvodában, ahogy én is érdeklődtem az óvodavezetőktől egy csoportos óvodában nincs több 
adminisztráció. 10 óra adminisztrációval meg lehet oldani ezt a feladatot. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Ennek a 61 óra időkeretnek utána néztem, 
50 óra plusz 11 óra bontásban van. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Az 50 óra maga a nevelés, a 11 óra pedig az SNI-s 
gyermekek számára biztosított. A javaslatban benne van, hogyha 2,5 fő van az óvodában, 
gyakorlatilag a pedagógus bért pedagógusra költjük, akkor itt vannak olyan dologi költségek, 
amelyeket nem lehet megfinanszírozni, mert a pedagógusé. Mi van akkor, hogyha a 
pedagógusra költjük és nemcsak annyi támogatást, mint amennyi eddig volt annyit kap az 
óvoda. Azt a minőségi oktatást, ami esetlegesen a pedagógiai programban vagy a plusz 
programok, vagy amit eddig az óvoda ebből a megmaradt bérből fedezett, vagy teszem azt, 
amit kaptak jutalmat a pedagógusok, nem tudom milyen keretből szokták finanszírozni, 
nekünk a megmaradt bérből tudták ezt átcsoportosítani. Ezt átcsoportosítják személyre, nem 
fog az óvodának az oktatási nevelési színvonala csökkenni? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: De, mindenképpen úgy gondolom! Az úszás 
program benne van a pedagógiai programunkban is. Amikor megkaptuk ezt a lehetőséget 
azonnal beletettük a pedagógiai programunkba. És megmondom, hogy nagyon népszerű a 
szülők, gyerekek körében egyaránt. Egy nagyon jó program és már híre is ment a környéken. 
Egy korszerű haladó óvodában egy fejlesztő pedagógus szintén………….. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: A fejlesztő pedagógust esetleg megbízási díjjal lehetne 
foglalkoztatni A fejlesztéseket gyakorlatilag így lehetne biztosítani és nem kellene egy 
félállású embert felvenni. A felállás esetében mindent fizet az önkormányzat. Jó lesz-e, hogy 
van egy fejlesztő pedagógus, esetlegesen lecsökken a gyereklétszám és utána még azt a 
pozitívumot sem tudjuk hozni amit esetleg más óvoda nem hoz. Az úszásoktatás az egy 
különlegessége az óvodának. Ha most ezt áttesszük a pedagógusra, akkor az ilyen kiemelkedő 
dolgok esetleg elmaradhatnak. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Más forrásból honnan tudnánk, esetleg 
pályázatból. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A  pedagógiai program esetében csak akkor fogadják el a 
fenntartók, ha költség többlettel nem jár. 
 
BOGNÁR ANDREA főtanácsos: Úgy nem lehet megoldani, hogy alkalmanként fejlesztő 
pedagógust vesznek fel, ha éppen szükséges, de csak megbízással. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Erre a nevelési évre? 
 
BOGNÁR ANDREA főtanácsos: Ahogy szükség van rá. Megbízási szerződéssel, ha tényleg 
több igény van rá, még mindig olcsóbb, mintha járulékokat fizetünk. Tehát olcsóbb így. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Lehet nevelési évre is. 
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SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: A nevelési évben egész valószínű, hogy 
szükségünk lenne rá. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ha megbízási szerződéssel alkalmazzák heti 2 órában 
vagy heti 4 órában, amennyi belefér úgy a költségvetésbe, hogy őt is lehet fizetni és az 
úszásoktatás is megvan. Akkor az egész nevelési évben van egy ember, csak nem 
részmunkaidőben, hanem megbízási jogviszonyban. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Hánytól vannak nyitva? Héttől meddig? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Most legutóbb 7 órában határoztuk meg a 
testület előtt, de ez csak papíron van. Papíron vagyunk 7 órától, mert a valóságban 6.30-kor 
mennünk kell. Van egy család, akik miatt be kell mennünk 6.30-kor. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: És meddig? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: 16.00 óráig, de az is csak papíron van, mert 
van aki 16.00 órakor még dolgozik.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: És nem lehet átfedéssel szervezni? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Pontosan? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Legyen egy átfedés, ez csak szervezés. Ön a vezető, 
önnek kellene ezt így megszervezni, hogy ez rugalmasabb legyen. Javasolom, hogy 
esetenkénti, hogyha kell szakpedagógust igénybe lehessen venni. Azt, hogy állandó jelleggel 
egy 4 órás foglalkoztatásban én azt nem tudom támogatni. 
  
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Gyakorlatilag itt akkor nem kellene fölvenni, tehát nem 
részmunkaidős lenne, de egész nevelési évben is lehet heti 4 órában megbízással 
foglalkoztatni, csak nem annyiba kerül nekünk.  
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Biztosan szükségünk van. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A költségvetés szempontjából az lehet, hogy nem veszünk 
fel, nem bővítjük a létszámkeretet, hanem azt, hogy megbízási szerződéssel foglalkoztasson 
fejlesztő pedagógust. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Milyen időszakonként? Mondjuk ki akkor azt is! 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Hogy heti 2 óra vagy 4 óra és a Judit eldönti, hogy a nevelési 
programba ezt, hogyan tudja beépíteni. Milyen napokon jön, melyik gyerekkel hány órát 
foglalkozik. Ezt már neki kellene eldönteni, ő ismeri a gyerekeket, ő tudja, hogy kinek van 
erre szüksége, hány órában. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Létszámot nem növelünk, csak azt engedélyezünk, hogy 
megbízással. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Támogatható ez a dolog így?  
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LUTÁR MÁRIA jegyző: Arról döntsön a testület, hogy heti hány órában és milyen 
költséggel? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ezt a költséget az önkormányzat állja? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Igen. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Most arról tudunk dönteni, hogy megbízással… 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Maximum heti 4 óra, nem? Vagy ne mondjunk ki órát? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző. Mennyit tud időben egy gyerekkel foglalkozni? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Négy gyerek biztosan lesz, aki fejlesztésre 
szorul. Heti 1 óra gyerekenként szükséges lenne. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor az heti 4 óra. Amikor pedig bezár az óvoda, akkor 
úgy sem kell foglalkoztatni.   
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ki szavaz igennel, hogy esetenként heti 4 órában 
szakpedagógust foglalkoztassunk? 4 igen szavazat, 1 tartózkodás. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett ellenszavazat nélkül meghozta 
alábbi 
 
118/2015. (IX.09.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Napközi Otthonos Óvoda létszámkeretét nem módosítja. Heti 
4 órában megbízási szerződéssel fejlesztő pedagógust alkalmaz. 
Megbízza a polgármestert, hogy a képviselő-testület döntéséről 
az intézményvezetőt tájékoztassa.  
 
Határidő:  2015. szeptember 15. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Judit, múltkor volt egy utolsó kérdésem, hogy mi van a 
két családdal, meglátogatta őket? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Igen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Biztos? 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Igen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én nem ezt az információt kaptam. 
 
SZÁNTÓNÉ JOCHMANN JUDIT óvodavezető: Én csak ezt tudom mondani. Tamáséknál 
voltam beszéltem velük, a másik család pedig zaklatásnak vette az érdeklődésemet, ha nem 
enged be a házába nem tudok bemenni hozzá. 
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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó, több kérdésem nincsen. 
 
 
6. Bursa Hungarica pályázat 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés a Bursa Hungarica ösztöndíjjal 
kapcsolatban? Ki az aki igennel szavaz, hogy részt vegyünk? 5 igen szavazat. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
119/2015. (IX.09.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
részt kíván venni a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2016 évi pályázati fordulóján. 
Ennek megfelelően pályázati kiírást tesz közzé, továbbá 
csatlakozik az elektronikus adatbázis használatához. A 
Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az 
ösztöndíjpályázathoz történő csatlakozásra vonatkozó 
nyilatkozatot írja alá, a pályázati kiírást tegye közzé és a 
beérkezett pályázatok alapján, javaslatát terjessze a testület elé. 
 
Határidő: 2015. október 1. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
7. Szociális célú tűzifa pályázat 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Hétfőn jelent meg a pályázati kiírás, ismételten lehet szociális 
tűzifára támogatást igényelni. Az önkormányzat az elmúlt évi lakásfenntartási támogatásra 
jogosultak száma alapján 102 m3 tűzifa igénylésére nyújthat be pályázatot. Az 
önkormányzatnak köbméterenként 1000 Ft+ÁFA összeget kell ehhez biztosítani, és a szállítási 
költségeket kell vállalni. Összességében 129.500 Ft a saját forrás összege, plusz a szállítási 
költség. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Szénre nem lehet pályázni csak fára? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Kőszénre is lehet pályázni, itt inkább fával tüzelnek az emberek. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő. Tavaly is ez volt és tavaly előtt is. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés, szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy 
támogatási igényt nyújtsunk be szociális célú tűzifára? 5 igen szavazat. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
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120/2015. (IX.09.) Kt 

H a t á r o z a t o t  
1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 

belügyminiszter által a Magyarország 2015 évi központi 
költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 1. melléklet IX. helyi 
önkormányzatok támogatásai fejezet a helyi önkormányzatok 
szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő 
támogatása pályázatra támogatási igényt nyújt be. 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
pályázati feltételek alapján 102 m3 keménylombos tűzifa iránt 
nyújtsa be az önkormányzat igényét. 

3. A képviselő testület nyilatkozik, arról, hogy az előírt 1.000 Ft/erdei 
m3+áfa összesen 129.540 Ft összegű saját forrást, valamint a tűzifa 
szállításából adódó költségeket a 2015 évi költségvetési tartalék 
terhére biztosítja. 

4. Az önkormányzat vállalja, hogy a szociális tűzifa támogatásban 
részesülőktől támogatást nem kér. 

 
Határidő: 2015. szeptember 30. az igény benyújtására 
Felelős: Vollmuth Péter 

 
 
PAPP JENŐNÉ lakó: Polgármester úr önökhöz eljuttattam dr. Bardócz Zsuzsanna volt 
alpolgármesterünk Nők Lapjában megjelent tanulmányát a táplálkozásról és a táplálkozásunk 
jövőjéről. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Igen. 
 
PAPP JENŐNÉ lakó: Hát nagyon érdekes cikk, elgondolkodtató. A másik dolog, én 
megszámoltam a betűket. A buszmegállóra ki van írva, hogy Badacsonytördemic az 17 betű és 
ki van írva, hogy Badacsonylábdi. Nem tudom, hogy ki fogadta el, de az Badacsonylábdihegy 
és az egy betűvel több. Badacsonytördemic az 17 betű Badacsonylábdihegy 18 betű. Nem 
tudom ki fogadta el ezt a táblát, de ezt meg kellene változtatni. Mert ezt nem Badacsonylábdi 
hanem Badacsonylábdihegy. Ezt szerettem volna elmondani. Köszönöm szépen, hogy 
meghallgattak! 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Szeretném még elmondani, hogy szívügyem a strand az ott 
dolgozó munkatársaimmal együtt. A levél eleje különösen nem érdekes a képviselők olvasták. 
A végét a polgármester úr fölolvasta, egyetlen egy részletet had olvassak föl, az ide tartozik, 
rátok tartozik, önökre tartozik. Lehet, hogy én már nyilvános testületi ülésen nem leszek jelen. 
Ez a lényeg, amit felolvasni szeretnék. Megköszönöm munkatársaim, minden vezető 
tisztségviselő, képviselő, a polgármesteri hivatal dolgozói, más hivatalos – és 
magánszemélyek valamint szervezetek közreműködését, akik a közérdekét szem előtt tartva – 
a község szolgálatában végzett, megtisztelő feladatom teljesítésében támogattak. Köszönöm 
szépen! 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mi is köszönjük a munkádat. 
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KOVÁCS GÁBORNÉ lakó: Nekem lenne egy kérdésem, hogy mikor lehet tüzet rakni? 
Felhívtam a Tűzoltóságot ők azt mondták, hogy az önkormányzat dönt ebben. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem kaptuk még vissza az egyeztetési anyagot. A szakhatóságokhoz 
elküldtük a rendelet tervezetet még nem kaptuk vissza. Amint meglesz, a Képviselő-testület 
megalkotja a rendeletet. 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 18.24 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el. 
 
 

K.m.f. 
 
  
 

Vollmuth Péter       Lutár Mária 
 polgármester            jegyző 

 
 

 


